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van de heer CARL DECALUWE

Baggerslib  –  Vervuiling en verwerking

In het kader van het beheer van de Vlaamse water-
lopen wordt regelmatig gebaggerd, ook vaak in
sterk vervuilde rivieren. Momenteel loopt nog een
inventarisatieproject rond de kwaliteit van de
waterbodems.

1. Kan de minister een overzicht geven, per pro-
vincie, van het aantal ton slib dat uit de Vlaamse
waterlopen wordt gebaggerd ?

2. Kan hij ook meedelen op welke manier de ver-
ontreiniging van het slib wordt vastgesteld en
waar de zogenaamde "black points" gesitueerd
zijn ?

3. Waar wordt dit slib gestort en/of verwerkt ?

4. Wat is de kostprijs per ton vervuild slib en zijn
hier sterke verschillen te noteren per provincie ?


